



Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-05-10

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.

2. Närvarande

Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lina Quick, Sandra Stark.

Frånvarande: Mikael Ohlsson, Lars Rehnström.

3. Val av sekreterare för mötet

Lina Quick

4. Godkännande av dagordning

Föreslagen dagordning godkänns.

5. Genomgång av tidigare protokoll

- Blodomloppet kommer genomföras på distans.
- Medlemsavgifter
- Sandbyttardag
- Träningstider Gylis
- Flytt från Holma till Gylis
- SIFU
- Träning 60+ i samarbete med Friidrottsförbundet

6. Ekonomi

Ekonomi är fortsatt god. Riksidrottsförbundet (RF) har överskott från 2020 och börjar nu betala ut bidrag till de föreningar som fick bidrag under 2020. För vår del innebär det att vi kommer att få ytterligare bidrag från RF även under 2021.

Blodomloppet centralt fick också bidrag från RF under 2020 och kommer att dela ut till deltagande föreningar, vilket inkluderar oss.

Anders har sökt pengar från Sparbanken, Sundbladskas fonden samt Iggesunds Sociala fond och inväntar besked om detta. Anders informerar också om att Strands IF (hela föreningen) kommer att ansöka om bidrag från RF för alla inställda arrangemang under 2020, via RF.

7. Blodomloppet

Årets blodomlopp kommer inte att arrangeras på samma sätt som tidigare. I år kan man springa Blodomloppet Hudiksvall under hela sommaren. Även i år har vi 6–7 sponsorer som ställer upp med sponsring. Anmälningssavgifter kommer att gå in centralt och vi kommer att få en andel av den summan.

Under mötet diskuteras Blomomloppetets organisation. Vi behöver arbeta mer kontinuerligt med organisationen kring Blodomloppet. Det behövs fler personer som kan ingå i projektet. Redan under hösten 2021 behöver vi komma igång ordentligt med arbetet inför Blodomloppet 2022.

Under mötet diskuterades behovet av att ta hjälp med marknadsföring i t.ex. sociala medier. Ett förslag som kom upp var att ta kontakt med t.ex. Hudikgymnasiet för att höra om de vill driva projekt kring detta alternativt om någon elev på gymnasiet kan tänka sig att arbeta med detta i ett UF-företag. Lina kollar upp möjligheten och ställer frågan till berörda lärare till att börja med.

8. Mötesfrågor

8.1 Föräldrainformation

- Sandra och Lina kommer att delta på lilla/mellangruppens träning förslagsvis måndag den 17/5 på Gylis för att följa upp föräldrainfo/uppstart inför friidrottsommaren 2021. Sandra och Lina stämmer av tidpunkt för detta med Anna Lundh och Emma Östby.

8.3 8.2 Tävlingar

Guldjakt 31 maj – Pga. rådande restriktioner vet vi ännu inte om Guldjakten kan gå av stapeln (i just detta nu säger restriktionerna att vi inte får anordna tävling). Vi inväntar besked. Om det kommer särskilda restriktioner på antal personer på plats så får vi ta den frågan då (oavsett klubb gällande frågan från Iggesund). Mikael Ohlsson planerar och ansvarar för tävlingen.

Guldjakt planeras också till den 4:e september.

Friidrottsskolan inväntar också besked från friidrottsförbundet. Eventuellt kommer friidrottsskolan att gå av stapeln under v.32. Ungdomar är tillfrågade att vara ledare. Sandra räknar med att kunna ge mer besked inför nästa styrelsemöte i juni.

8.4 Träningar

Träningarna på Gylis är igång från och med måndag 10/5. Lilla gruppen samt mellangruppen tränar tillsammans under sommaren.

Vi kommer att göra reklam för samtliga träningstider på laget.se. Vi kommer också att marknadsföra/söka ledare till knattegruppen (liknande utskick som Söderhamn gjort) med förhoppning om att Knattegruppen kan starta upp även sommaren 2021.

Veteranträningen (18–100 år) startar upp den 17/6 och pågår fram till 26/8 (10 ggr). Johanna och Lina ansvarar för träningarna. Anders kan tänka sig att hjälpa till med teknikträning. Johanna och Lina tittar på marknadsföringen av detta: Vad förväntar man sig? Förbättring i kondition, balans, koordination?

Träning för 60+ kommer att starta i slutet av augusti. Den 25/5 är Johanna och Lina inbjudna till ett upptaktsmöte tillsammans med deltagande föreningar runt om i Landet. Den största utmaningen är just nu att rekrytera 60+. Under mötet kom flera bra förslag på användbara kontakter/nätverk upp: PRO, pensionärsföreningar överlag, Hudiksvalls GK (golfklubb), Friluftsförbundet m.fl.

8.4 Tränare och träningsgrupper

8.5 Bidrag från fonder och liknande

Anders har ansökt från flera fonder (se punkt 6). Vi inväntar besked från detta.

9. Övriga punkter

- Sanden på Holma är nu bytt, det tog 2 timmar totalt - bra jobbat av alla inblandade
- Under söndagen den 9/5 flyttade Anders och Tomas Hållén material från Holma ut till Gylis.
- Städning av Holma: I Dropbox finns dokumentet med info om städning. Under mötet beslutades att vi genomför städningen i september 2021. Detta pga. Holma stått utan sand större delen av året och därför inte är lika dammigt som vanligt. Därför satsats vi på en fräsch städning inför sommarsäsongen. Lina och Sandra uppdaterar städmaterialet och tar ansvar för städningen. Målet just nu är att det blir en arbetsdag där vi städar och fixar i lokalen (Vi har sökt pengar för att fixa fint i lokalen). Under möte diskuterades att ungdomsledare kan få ersättning för att delta på en sådan dag. Eventuellt kan dagen avslutas med grillning.
- Johanna har blivit kontaktad av Gävle/Dala som vill göra ett reportage med Bella Hållén angående hennes debattartikel som publicerats hos RF/SISU. Toppen säger vi!
- Kläderna är på väg och Camilla T tar med dem till Gylis måndag 17/5.
- Vi fortsätter att följa Covid-19, riktlinjer.

10. Nästa styrelsemöte

- Nästkommande möte 7 juni kl. 19:30

11. Mötets avslutande

Mötet avslutades.